
 

 

Foreløbig besvarelse af spørgsmål nr. 70 (Alm. del), 
som Folketingets Sundhedsudvalg har stillet til mini-
steren for sundhed og forebyggelse den 13. december 
2007 
 

Spørgsmål 70: 
"Ministeren bedes kommentere henvendelsen ”Strategien der blev væk!” 

fra Hjerneskadeforeningen og herunder svare på de konkrete spørgsmål, 

som foreningen stiller" 

 

Svar: 
Henvendelsen ”Strategien der blev væk” fra Hjerneskadeforeningen om-

handler blandt andet spørgsmål, der falder ind under Velfærdsministeriets 

ressortområde. Til brug for min besvarelse har jeg derfor anmodet Vel-

færdsministeriet om en udtalelse.  

 

Derudover har jeg anmodet Sundhedsstyrelsen om en udtalelse for så vidt 

angår de spørgsmål, der falder ind under Ministeriet for Sundhed og Fore-

byggelses ressortområde.  

 

Når jeg har modtaget udtalelserne fra Velfærdsministeriet og Sundhedssty-

relsen, vil jeg vende tilbage med min kommentar til Hjerneskadeforenin-

gens henvendelse. 
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